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تبعیض در اعمال قانون، برای هواداران استقلال قابل درک نیست
مدیرعامل باشگاه استقلال از رئیس فدراسیون فوتبال خواست تا شخصا به مسائل انضباطی و آرایی که صادر میشود، ورود کند.

به گزارش سایت خبری پُرسون، و به نقل از باشگاه استقلال تهران، علی نظری جویباری، مدیرعامل استقلال از رئیس فدراسیون فوتبال خواست با ورود
مستقیم به این موضوع، زمینه اجرای عدالت و شفافسازی در روند تصمیمگیری ارکان قضائی فدراسیون را فراهم کند.

در ماههای گذشته شاهد رفتارهای دوگانهای از سوی کمیته انضباطی بودهایم

وی در بخش نخست صحبتهای خود اظهار داشت: باشگاه استقلال همواره بر رعایت قانون، احترام به ساختارهای رسمی فوتبال کشور و حفظ نظم در
مناسبات ورزشی تأکید داشته و در تمامی دورههای مدیریتی، اصول اخلاقی را سرلوحه رفتار خود قرار داده است. اما متأسفانه در ماههای گذشته شاهد

رفتارهای دوگانهای از سوی کمیته انضباطی بودهایم که نهتنها با روح عدالت سازگار نیست، بلکه اعتماد عمومی هواداران را نیز خدشهدار کرده است.

این تبعیض در اعمال قانون، برای هواداران میلیونی استقلال قابل درک نیست

مدیرعامل استقلال با اشاره به برخی احکام صادره، تصریح کرد: در ماههای اخیر، احکامی نظیر محرومیت طولانیمدت مهرداد محمدی، جریمه میلیاردی
بابت یک اشتباه نرمافزاری در طراحی پوستر، محرومیت دو ماهه مدیر رسانهای باشگاه با وجود عذرخواهی رسمی و جریمه نقدی برای تأخیر یک
دقیقهای در آغاز مسابقه، همگی در شرایطی علیه استقلال صادر شدهاند که موارد مشابه برای دیگر باشگاهها، با نگاهی کاملاً متفاوت و ارفاقآمیز بررسی

شده است.

وی در ادامه افزود: در مواردی مشابه، برخی باشگاهها که بارها با هجمه، شایعهپراکنی، بیاحترامی به ارکان فدراسیون و تشویش فضای عمومی فوتبال
کشور همراه بودهاند، نهتنها مشمول مجازات سنگین نشدهاند، بلکه صرفاً با محرومیتهای تعلیقی یا تذکرات شفاهی مواجه شدهاند. این تبعیض در

اعمال قانون، برای هواداران میلیونی استقلال قابل درک و پذیرش نیست.

نظری جویباری خاطرنشان کرد: استقلال همواره تلاش کرده در انتخاب مدیران، افرادی آرام، قانونمدار و پایبند به اصول اخلاقی را به کار گیرد تا مسیر
چهرههایی چون مرحوم منصور پورحیدری ادامه یابد. اما بهنظر میرسد که در فضای فعلی فوتبال، این پایبندی به اخلاق نهتنها پاداشی ندارد، بلکه با
فشار و سختگیری بیشتری همراه شده است. سوال هواداران امروز این است که چرا در شرایطی که قانونگریزی تشویق میشود، ما باید همچنان

پرچمدار احترام به قانون باقی بمانیم؟

آقای تاج آیا این شیوه اجرای عدالت است؟

مدیرعامل باشگاه استقلال در پایان خطاب به مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال گفت: امیدواریم شخصاً نسبت به این روند ناعادلانه و آرای اخیر کمیته
انضباطی ورود کنید. سکوت در برابر این اتفاقات، باعث گسترش قانونگریزی و بیاعتمادی بیشتر خواهد شد. برای حفظ اعتبار فدراسیون، احترام به
باشگاههای قانونمدار و اجرای عدالت، لازم است همین امروز جلوی این رویه ناعادلانه گرفته شود. متأسفانه تناقض در احکام کمیته انضباطی به یکی از
سوالات جدی هواداران ما تبدیل شده است. از شما انتظار میرود با صراحت پاسخ دهید که چرا تخلف برخی افراد با احکام سبک و گذرا مواجه

میشود، اما در مورد باشگاه استقلال، رویکردی سختگیرانه و بعضاً افراطی در پیش گرفته میشود؟ آیا این شیوه اجرای عدالت است؟


